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SKOLEBESTYRELSEN  

Distrikt Dronninglund. 

 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde den 13. april 2023 kl. 17.30 på Asaa Skole.  

 

Der er formøde for de forældrevalgte klokken 16.45.  

 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

 

2. Nyt fra: 

 

- Skolebestyrelse 

- Elevrådet  

Basketbanen er i ringe forfatning og det samme er flere af de andre udefaciliteter.  

Generelt svarer udefaciliteterne ikke til de forventninger og behov som eleverne har – Steen fortæller 

at skolen i samarbejde med skolen og hallen har søgt om midler til renovering af asfalt omkring hal 

og skole. Desværre blev det et afslag. 

Der igangsættes en legepladsanalyse i hele skole kommunen. 

Steen og Lærke sætter i gang med etableringen af en støtteforening for skolen, som kan søge midler 

gennem div. fonde.    

Elevrådet vil gå til medierne. 

- Personale 

Fagfordelingen indledes i næste uge – for både Asaa og Dronninglund 

”Den store legedag” afvikles i Asaa d. 27/4 

Der er afholdt skolefest i Dronninglund 

- Ledelse 

Førskolegrupper er startet op i denne uge – det har været en god oplevelse! 

Logistisk gennemfører vi en lokale rokade fra 0-10 kl. På den måde skaber vi plads til 

førskolegrupperne. Der har samtidig været et ønske om at skabe bedre fysiske rammer for 1. årgang.  

Vores nye vision for distrikt Dronninglund er blevet præsenteret for medarbejderne.  

 

3. Skolernes Ferieplan. 
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Ferieplanen for skoleåret 24-25 er sendt i høring i skolebestyrelserne. Der er i den nye ferieplan 

taget højde for at store bededag fremover er en almindelig skoledag. Der er fortsat 200 skoledage i 

året. Bilag 1. 

Målet med punktet: Skolebestyrelsen skal drøfte og beslutte om de kan bakke op om ferieplanen. 

Skolebestyrelsen bakker op om forslaget. 

 

4. Lærernes psykiske arbejdsmiljø. 

Målet med punktet: At skolebestyrelsen forholder sig til og drøfter hvordan skolebestyrelsen kan 

styrke det psykiske arbejdsmiljø i distriktet med udgangspunkt i den seneste bekymringsskrivelse 

til politikerne om internetfilter.  

Medarbejderrepræsentanterne giver udtryk for et ønske om, at vi står sammen som samlet 

skolebestyrelse f.eks. i forbindelse med udarbejdelse af høringssvar.   

 

5. Aktionslæring og den mangfoldige folkeskole 

Skolebestyrelsen vil få en grundig gennemgang og orientering omkring distriktet arbejde med 

inklusion og praksis gennem et struktureret kursusforløb med UCN, hvor medarbejderne i 

samarbejde sætter sig selv og megen praksis i spil. Carina Bruun-Jensen deltager i mødet og 

fortæller om kursusforløbet og hvilke mål og resultater forløbet giver. 

Målet med Punktet: At skole bestyrelsen bliver orienteret om hvilke handlinger og indsatser der 

sker i forhold til eleverne trivsel og læring og den pædagogiske udvikling.  

Carina informerede om vejlederkultur, aktionslæring og de ledelsesmæssige overvejelser, der 

ligger til grund herfor.  

 

6. Kommunikation mellem skole og hjem 

Der gives en opfølgning på den arbejdsgruppe der er nedsat i MED-udvalget og det hvor langt de 

er kommet med at lave en fælles tydelig forventnings skrivelse. Målet med den fælles skrivelse er 

at både forældre og medarbejdere får den samme viden om distriktets rammer og brug af AULA. 

Målet med punktet: At skolebestyrelsen får en orientering og opfølgning på arbejdsgruppens 

arbejde med kommunikation mellem skole og hjem og hvilke forventninger og krav der kan stilles 

til hinanden.  

Der er nedsat en arbejdsgruppe med repræsentanter fra MED-udvalget – når udvalget er i mål, vil 

vi bringe dette med tilbage til skolebestyrelsen. 

 

7. Evt. 

Der er blevet afholdt ekstraordinært forældremøde på 1. årgang – skolebestyrelsen fik en 

orientering. 

 

 

Der er planlagt møder det kommende år på følgende dage: 

 

Torsdag den 13. april klokken 17.30 Asaa Skole 

Tirsdag den 16. maj klokken 17.30 Asaa Skole 

Mandag den 12. juni klokken 17.30  Dronninglund Skole 

 

 

 

 

 

 

   


